



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

I am pleased to extend my warmest greetings to all those attending the Diocesan Delegates' Assembly of the Armenian Holy Apostolic Church Canadian Diocese, taking place in St. Catharines.

The first Armenian church in Canada, St. Gregory the Illuminator, was consecrated in 1930 in St. Catharines. As the number of Armenians in Canada continued to grow, the churches in Canada were elevated to the level of Diocese in 1983. For over three decades, the Armenian Holy Apostolic Church Canadian Diocese has promoted values and traditions that are fundamental to our way of life. This assembly offers delegates from parishes across Canada a chance to plan for the coming year while reaffirming their deeply held spiritual beliefs.

On behalf of the Government of Canada, I offer my best wishes for a successful assembly.

The Rt. Hon. Stephen Harper, P.C., M.P.

OTTAWA
2015



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à tous ceux et celles qui prennent part à l'Assemblée des délégués du Diocèse canadien de la sainte Église apostolique arménienne, qui a lieu à St. Catharines.

La première église arménienne au Canada, St. Gregory the Illuminator, a été consacrée en 1930, à St. Catharines. Comme le nombre d'Arméniens au Canada ne cessait d'augmenter, leurs églises ont été élevées au rang de diocèse en 1983. Pendant plus de trois décennies, le Diocèse canadien de la sainte Église apostolique arménienne a fait la promotion de valeurs et de traditions qui occupent une place fondamentale dans notre mode de vie. Ce rassemblement de délégués provenant de différentes paroisses canadiennes est l'occasion idéale de planifier la prochaine année et de réitérer des convictions spirituelles profondément ancrées.

Au nom du gouvernement du Canada, je vous offre mes meilleurs vœux pour une assemblée réussie.

Le très honorable Stephen Harper, c.p., député

OTTAWA
2015